
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 28. marts 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 440
Hvad er provenukonsekvenserne af at indføre en grænse i ejendomsværdibeskatningen, 
så den første del af boligens værdi fritages for ejendomsværdiskat i 2030? Der anmodes 
om en opgørelse, hvor grænsen henholdsvis indføres ved 250.000 kr. og hæves pr. 
250.000 kr. indtil 2.000.000 kr.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Jarlov (KF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Jarlov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Anne Paulin
formand
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